
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 247

Med henvisning til artiklen: ”Lokalt flyselskab kalder ændring af hjælpepakken uanstæn-

dig: - Vi føler os røvrendt”, Jydskevestkysten.dk, den 17. april 2020, bedes ministeren re-

degøre for, hvorvidt problemstillingen med de underskudsramte virksomheder er under

indflydelse af EU’s statsstøtteregler eller ej, og hvorvidt regeringen vil støtte Dansk Folke-

partis forslag om, at de særligt udfordrede brancher, hvor luftfart bestemt hører under,

sikres en særlig sikrende model. https://jv.dk/artikel/lokalt-flyselskab-kalder-

%C3%A6ndring-af-hj%C3%A6lpepakke-for-uanst%C3%A6ndig-vi-f%C3%B8ler-os-r

%C3%B8vrendt?fbclid=IwAR32tnJYdQDHwJKTrz8KTlHeWan-

Bo9NDNkE5lf0kgg6s9O9qJfdqv3_r1m4

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt
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